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Co je náplní vaší práce? A co vás na ní nejvíce baví?
Náplní mojí práce je spolu s kolegy Tomášem Procházkou 

a Vojtou Faltusem vést naši advokátní kancelář Aegis Law. 
Starat se o to, abychom byli vidět, abychom rostli, abychom 
měli spokojené klienty (interní i externí) a aby nás při tom 

všem ta práce bavila. Vím, mohl bych to asi popsat dlouze 
a použít při tom celou řadu cizích termínů z manažerského 
a právnického slovníku, ale myslím, že by to bylo zbytečné. 
Na konci dne má práce spočívá přesně v tom, co jsem řekl. 
A co mě na ní nejvíc baví? No přece přesně to, co jsem řekl, 
ta práce a všechno s ní spojené. Proto to také dělám.
 

Jak byste představil firmu, kterou řídíte?
Jsme Aegis Law. Jsme nováčkem na trhu. Nováčkem, 

který vznikl za obrovské podpory našich kolegyň, kolegů 
a samozřejmě našich klientů, bez jejichž důvěry v tento 
projekt bychom tu nebyli. Jsme nováčkem, který chce být 
vidět a slyšet. Který chce být středně velkou právnickou 
firmou (což věřím, že při počtu 30členného týmu už jsme), 
která se zařadí do dobré společnosti našich konkurentů, 
ostatních úspěšných advokátních kanceláří na trhu.

„Jsme Aegis Law. Jsme nováčkem na trhu. Nováčkem, který vznikl za obrovské 
podpory našich kolegyň, kolegů a samozřejmě našich klientů, bez jejichž důvěry 
v tento projekt bychom tu nebyli. Jsme nováčkem, který chce být vidět a slyšet. Který 
chce být středně velkou právnickou firmou (což věřím, že při počtu 30členného 
týmu už jsme), která se zařadí do dobré společnosti našich konkurentů, ostatních 
úspěšných advokátních kanceláří na trhu,“ představuje advokátní kancelář její 
společník Jan Krampera.

Nyní jsme silní v pracovním právu, litigacích, 
M&A  a  nemovitostních transakcích, 
regulatorice a sportovním právu. Možnost 
růstu však vidíme i jinde.
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Můžete nám popsat své nejbližší pracovní plány?
Jsem rád, že naše kancelář od svého vzniku nepřetrži-

tě roste. Obratově i personálně. Ruku v ruce s tím muselo 
jít i nastavení procesů tak, abychom rostli kontrolovaně, 
efektivně a s vědomím, že s růstem kanceláře roste i kvalita 
a spektrum služeb, které dokážeme klientům nabídnout. To 
se podařilo a jsem za to rád.
Nejbližšími pracovními plány je jednoznačně další rozší-

ření kanceláře o oblasti práva, na které dosud nemáme 
samostatná oddělení, ale ve kterých vidíme do budoucna 
obrovský potenciál. Nyní jsme silní v pracovním právu, 
litigacích, M&A a nemovitostních transakcích, regulatorice 
a sportovním právu. Možnost růstu však vidíme i  jinde. 
Dobrou inspirací je nám v tomto právě sportovní právo, ve 
kterém se nám podařilo vybojovat si své místo na trhu ve 
velice krátké době v podstatě z ničeho. Je za tím hromada 
systematické práce, ale ta práce je vidět. Stejnou energii 
tak chceme věnovat i do růstu v dalších oborech práva.
 

Máte nějaké motto, kterým se řídíte ve svém pracovním 
životě?
Každý problém má své řešení. A pak také: Nevzdávat 

to a bojovat.
 

Co bylo určující pro vaši kariéru?
To, že chci být právníkem, jsem věděl už na střední škole. 

Stejně tak, že se chci specializovat na soudní spory. Vždy 
mě také bavilo a motivovalo něco tvořit, rozvíjet, budovat 
z ničeho něco. Říká se, že všechno chce v životě svůj čas, 
a je to pravda. Mám to štěstí, že jsem poznal, když přišel 
ten správný čas pro založení naší kanceláře a potkal jsem 
ty správné lidi, se kterými stálo za to do toho jít.

Kdo vás pro vaši práci nejvíce inspiroval?
Nemohu říct, že bych měl jednu osobu, jedno jméno, 

ke kterému bych vzhlížel. Inspirují mě lidé kolem mě, ať už 

jsou to hrdinové všedního dne nebo velikáni průmyslu. Mám 
to štěstí, že takových osobností potkávám, asi i díky své 
práci, spoustu. Inspirují mě lidé, kteří se nenechají odradit 
neúspěchem, kteří se jen tak nevzdají a také ti, kteří dokáží 
dostát svému slovu a stát si za tím, čemu věří a co považují 
za správné.
 

Co vás nejvíce naplňuje na vaší práci?
Moje práce. Pokud člověk dělá práci, která ho baví, 

tak vlastně nikdy nepracuje. Obecně ale musím říct, že mě 
neuvěřitelně baví vytvářet něco nového, řešit problémy 
a posouvat se dál. Posouvat lidi kolem sebe dál a vidět, 
jak rostou. Třeba jen po malých krůčcích, ale i to se počítá 
a především nasčítá. Když potom člověk s odstupem času 
vidí, kam se dokázala naše kancelář a lidi v ní za pár měsíců 
posunout, tak je to velmi příjemný pohled.
 

Čeho byste chtěl během své další kariéry ještě 
dosáhnout?
Být nepotřebný. Manažersky. To je podle mne v okamžiku, 

kdy se podaří vybudovat firmu, která má nastaveny nejenom 
takové procesy, ale především takové hodnoty, že je připra-
vena a schopna fungovat a růst nezávisle na konkrétním 
člověku. Něco takového se ale nepovede hned, je to běh 
na dlouhou trať, na léta, ale pokud se běží správnou cestou, 
výsledek stojí za to. Rád bych, aby se nám něco takového 
s kolegyněmi a kolegy povedlo. •
 

Více na https://www.aegislaw.cz/


